

# BRAZIL

## Fazenda Estrela Carvalho



### Farm Information

**Country:** Brazil

**Region:** Coromandel, Minas Gerais

**Altitude:** 1.130 masl.

The roots of Fazenda Estrela Carvalho were planted in 1981 in the Pântano terroir, a region at 1130 meters of elevation, located in Coromandel, in the Cerrado Mineiro. The owners of the farm, José Ricardo de Carvalho and family, have great love for the land and are specialized in it. With the perfect combination of soil, elevation, climactic conditions, the legacy of love for the land and respect for the environment, they have managed to overcome challenges and to shape the future of business.

Estrela Carvalho believes, above all, in the regeneration of the planet, of people, of relationships and of the land. Therefore, the farm works with the concept of reconnecting with nature, with who they are and with the responsibility of prospering within our immense ecosystem. The owners believe in a future in which sustainability stops being an obligation and becomes a reality and in preparing themselves for this moment. The farm has a vision for new agriculture, capable of reconciling reason and emotion to generate high value and excellence in its fields. It also believes in the synergy between the experience and tradition of the first generation and the technology and innovation implemented by the second generation, which orient its capacity to produce with excellence.

The coffees from Fazenda Estrela Carvalho have excelled in the past few years by winning competitions held in Brazil, proving to importers that the country is capable of producing beans of extremely high quality and that they owe nothing to their competitors.



### Coffees

Delicate

Sweet

Clean

Caramel

Chocolate

Orange Blossom

**Variety:** Catuai Amarelo, Catuai 2SL, Acaíá, Bourbon Amarelo, Topázio, Catuai 99, Paraíso, Árara, Icatu

**Processing:** Natural

**Grade:** NY 2/3, Scr. 15up



# BRASILIEN

## Fazenda Estrela Carvalho



### Farm Information

**Land:** Brasilien

**Region:** Coromandel, Minas Gerais

**Anbauhöhe:** 1.130 masl.

Die Ursprünge der Fazenda Estrela Carvalho reichen bis ins Jahr 1981 zurück, als sie im Terroir Pântano gegründet wurde, einer Region auf 1130 Metern Höhe in Coromandel im Cerrado Mineiro. Die Eigentümer der Farm, José Ricardo de Carvalho und seine Familie, haben eine große Leidenschaft für das Terrain und sind darauf spezialisiert. Mit der perfekten Kombination aus Boden, Höhenlage, klimatischen Bedingungen, der Liebe zum Land und dem Respekt vor der Umwelt ist es ihnen gelungen, Herausforderungen zu meistern und die Zukunft des Unternehmens zu gestalten.

Estrela Carvalho glaubt vor allem an die Regeneration des Planeten, der Menschen, der Beziehungen und des Landes. Daher arbeitet die Farm nach dem Konzept, sich wieder mit der Natur, mit sich selbst und mit der Verantwortung für das Gedeihen innerhalb unseres riesigen Ökosystems zu verbinden. Die Familie glaubt an eine Zukunft, in der Nachhaltigkeit keine Verpflichtung mehr ist, sondern Realität wird, und bereiten sich auf diesen Moment vor. Der Betrieb hat eine Vision für eine neue Landwirtschaft, die Vernunft und Emotion in Einklang bringt, um auf seinen Anbaugebieten einen hohen Mehrwert und Spitzenleistungen zu erzielen. Er glaubt auch an die Synergie zwischen der Erfahrung und Tradition der ersten Generation und der Technologie und Innovation der zweiten Generation, die seine Produktionskapazitäten auf Spitzenleistungen ausrichten.

Die Kaffeequalitäten von Fazenda Estrela Carvalho haben sich in den letzten Jahren durch Siege bei Wettbewerben in Brasilien hervorgetan und den Importeuren bewiesen, dass das Land in der Lage ist, Bohnen von extrem hoher Qualität zu produzieren, die ihren Konkurrenten in nichts nachstehen.



### Coffees

Delikat

Süß

Klar

Karamell

Chocolate

Orange Blossom

**Variety:**

Catucai Amarelo, Catuai 2SL, Acaiá, Bourbon Amarelo, Topázio, Catuai 99, Paraíso, Árara, Icatu

**Processing:** Natural

**Grade:** NY 2/3, Scr. 15up

